
Rada Gminy Siedlec 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Porządku Publicznego 

Protokół nr 2/2025 

2 Posiedzenie w dniu 25 lutego 2025  

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2025 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Pluskota 

2. Zygmunt Adamski 

3. Adam Kupś 

4. Marcin Michalski 

5. Renata Piątyszek 

6. Daniel Sobel 

7. Teresa Sobkowiak 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Damian Wita  - Zastępca Wójta 

2. Natalia Babińska  - Skarbnik Gminy 

3. Patryca Ciesielska  - Zastępca Kierownika 

4. Weronika Konieczek - Pomoc administracyjna 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

  Otwarcia posiedzenia dokonała Zastępca Przewodniczącego Komisji Katarzyna 

Pluskota serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczyła, iż w posiedzeniu 

uczestniczy 7 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

2. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcom oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 

  Tematyczne zagadnienie przedstawił Zastępca Wójta Damian Wita, informując, iż na 

chwilę obecną jest zawartych 13 umów w trybie przetargowym. Były one zawierane w 

różnych okresach (marzec, maj, czerwiec, lipiec i sierpień) Grunty orne na tych działkach już 

są posiane. Zgodnie z ustawa dzierżawcy mają prawo zebrać zasiane plony, dlatego też 

umowy winny zostać przedłużone. Pan Damian zaznaczył, iż w międzyczasie 

przygotowywane będą kolejne umowy dzierżawy w trybie postepowania przetargowego.  

 

Po przedstawieniu projektu uchwały radni przystąpili do zadawania pytań: 

Radny Adam Kupś pytał o to, jaki jest dochód roczny z dzierżaw.  



Tu Pan Damian odpowiedział, iż grunty rolne stanowią 15,5 ha i dochód w ciągu roku z ich 

dzierżawy wynosi 19.270,00 zł. 

 

Następnie Radny pytał, czy gmina pozyskiwała grunty rolne. 

Tu także do pytania odniósł się Pan Wita mówiąc, iż gmina nie ma dużych możliwości w 

temacie pozyskiwania takich gruntów. Można ubiegać się jedynie o grunty ze Skarbu 

Państwa, nie ma ich jednak dużo. Kolejna możliwość to nieodpłatne nabycie gruntów od 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, co również jest rudne, gdyż są tam określone cele i 

aby moc pozyskać taki grunt gmina musiałaby się dokładnie określić co do sposobu 

użytkowania.  

 

Radna Teresa Sobkowiak pytała, czy okres 3 lat jest zadowalający dla dzierżawców. 

Pan Wita poinformował, iż może to być również okres 5 dzierżawy. Jeżeli chodzi o 

pierwszeństwo w dzierżawieniu gruntów, to obecni dzierżawcy go nie posiadają.  

 

 Wobec braku innych pytań radni przyjęli do aprobującej wiadomości projekt 

przedstawionej uchwały.  

 

 

3. Przystąpienie do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Siedlec na 

lata 2025-2035. 

 

  Tu także głos zabrał Zastępca Wójta Damian Wita informując, iż projekt uchwały to 

kolejny etap. Podczas obrad poprzedniej Sesji rady Gminy została uchwalona uchwała w 

sprawie obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji. Kolejnym krokiem będzie 

obwieszczenie o sporządzeniu GPR oraz szkolenia i warsztaty z mieszkańcami miejscowości, 

które zostały ujęte w programie tj. Żodynia, Kiełpin, Starej Tuchorzy oraz Belęcina.  

 

  Wobec braku innych pytań radni przyjęli do aprobującej wiadomości projekt 

przedstawionej uchwały.  

 

4. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na zadanie pod nazwą "Budowa 

ścieżki rowerowej Siedlec - Stara Tuchorza - dokumentacja projektowa"  

 

  Tematyczne zagadnienie zostało przedstawione przez Skarbnik Natalię Babińską, 

która poinformowała członków komisji iż wstępna kwota dotacji wynosi 450.000,00 zł a 

przekazujemy kwotę 200.000,00 zł. Pan Damian wita dopowiedział, iż jest to zadanie własne 

powiatu.  

 

Radny Adam Kupś pytał, kiedy środki zostaną przekazane.  

Tu odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik informując, iż gmina przekaże środki po podpisaniu 

stosownej umowy z powiatem.  

 

  Wobec braku pytań radni przystąpili do głosowania nad projektem wuchwały. 



W wyniku głosowania komisja przyjęła projekt uchwały jednogłośnie.  

 

5. Wolne głosy i wnioski. 

 

W punkcie tym głosu nie zabrano. 

 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenie zakończyło się o godz. 13:35.  

 

 

 

  

Zastępca Przewodniczącego 

Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Rolnictwa i Porządku Publicznego 

 

Katarzyna Pluskota 

  

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Natalia Fornalik 

 

 


